

**JOURNAL OF ELECTROCHEMISTRY
COPYRIGHT AND CONSENT FORM**

Tel: _____

Fax: _____

Email for responding author(s): _____

Author(s):

Manuscript Title:

COPYRIGHT TRANSFER

1. The undersigned hereby assigns to Journal of Electrochemistry (the "J.Electrochem. ") all rights under copyright that may exist in and to: (a) the above Work, including any revised or expanded derivative works submitted to the J.Electrochem. by the undersigned based on the Work; and (b) any associated written or multimedia components or other enhancements accompanying the Work.

CONSENT AND RELEASE

2. In the event the undersigned makes a presentation based upon the Work at a conference hosted or sponsored in whole or in part by the J.Electrochem., the undersigned, in consideration for his/her participation in the conference, hereby grants the J.Electrochem. the unlimited, worldwide, irrevocable permission to use, distribute, publish, license, exhibit, record, digitize, broadcast, reproduce and archive, in any format or medium, whether now known or hereafter developed: (a) his/her presentation and comments at the conference; (b) any written materials or multimedia files used in connection with his/her presentation; and (c) any recorded interviews of him/her (collectively, the "Presentation"). The permission granted includes the transcription and reproduction of the Presentation for inclusion in products sold or distributed by the J.Electrochem. and live or recorded broadcast of the Presentation during or after the conference.

3. In connection with the permission granted in Section 2, the undersigned hereby grants J.Electrochem. the unlimited, worldwide, irrevocable right to use his/her name, picture, likeness, voice and biographical information as part of the advertisement, distribution and sale of products incorporating the Work or Presentation, and releases

the J.Electrochem. from any claim based on right of privacy or publicity.

4. The undersigned hereby warrants that the Work and Presentation (collectively, the "Materials") are original and that he/she is the author of the Materials. To the extent the Materials incorporate text passages, figures, data or other material from the works of others, the undersigned has obtained any necessary permissions. Where necessary, the undersigned has obtained all third party permissions and consents to grant the license above and has provided copies of such permissions and consents to the J.Electrochem..

[] Please check this box if you do not wish to have video/audio recordings made of your conference presentation.

NOTE:

Both Chinese and English copyright and consent form documents are equally valid, so please sign them according to your language preferences.

《电化学（中英文）》文稿著作权使用许可授权书

文稿中文文题:

文稿英文文题:

全体作者姓名:

通讯作者单位:

一、遵照《中华人民共和国著作权法》，自本授权书签署之日起，上述文稿全体作者同意将该文之著作权中的汇编权(文章的部分或全部)、印刷权和电子版的复制权、发行权、翻译权、信息网络传播权等在全世界范围内免费许可《电化学（中英文）》编辑部使用；并且授权《电化学（中英文）》编辑部独家代理作者，申请注册或授权他人以及各种媒体或以各种语言使用该论文。授权期限同论文著作权保护期。编辑部有权以包括但不限于以下方式使用该论文：

(1) 以各种已知或将来可能出现的形态、格式和介质（包括但不限于纸质、光盘、磁盘、网络等形式）复制、发行、传播该论文；

(2) 翻译、改编、汇编该论文，以及利用该论文中的图表、摘要或任何部分衍生其他作品。

(3) 以各种表达形式(包括但不限于口头、书面)演示传播该论文。

(4) 将上述权利的全部或者部分许可给第三方使用。

二、在签署本授权书时作者应做出如下保证并对其负全部责任：

(1) 上述论文是作者独立创作的原创性作品，未曾发表过，今后也不在其他刊物上发表；

(2) 该论文符合国家有关保密规定和伦理规范；

(3) 该论文不侵犯任何第三方的著作权；

(4) 作者署名及顺序无争议；

(5) 有证据能证明未签字之作者授权签字作者代表其签署本授权书；本授权书对全体作者均有约束力。

三、本协议自作者签字之日起生效，若编辑部对稿件做退稿处理，则该授权书自动失效。

作者签字后将纸质版协议原件扫描后提交至投审稿系统，或发送至邮箱 dianhx@xmu.edu.cn。其复印件与原件具有同等法律效力。

全体作者理解该授权书的法律意义，并明确将承担的责任和享有的权利。

全体作者签名:

年 月 日

中英文两版著作权转让协议文件具有同等效力，请您依据语言习惯签署。